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در  و   1964 سال  ایران  دوچرخه سواری 
توکیو پا به المپیک گذاشت. هرچند قبلاً 
تعداد سهمیه های ایران بیشتر بود، اما 
2016 ریو،  آخرین بار ایران در المپیک 
سه سهمیه داشت و المپیک 2020 توکیو 
با تغییر تقسیم سهمیه ها، ایران به دلیل 

قرار گرفتن بین رتبه های 33 تا 50 رنکینگ 
جهانی، یک سهمیه گرفت و البته المپیک 
2024 پاریس هم تک سهمیه نصیب ایران 
شد. تک سهمیه دوچرخه سواری به علی 
او  چند  هر  رسید.  جوان  رکابزن  لبیب 
بعد از دو چهارمی در بازی های آسیایی 

هانگژو، شانس اول رکابزنی در المپیک 
مسافر  از  رونمایی  فدراسیون  اما  شد، 
المپیک را به بعد از قهرمانی آسیا موکول 
کرد. مدال برنز قهرمانی آسیای قزاقستان 
فدراسیون را مجاب کرد دوچرخه سواری 
به  المپیک  در  نمی تواند  لبیب  از  بهتر 

نام ایران رکاب بزند. عبور از خط پایان 
المپیک آرزوی بزرگ دوچرخه سواری ایران 
است؛ آرزویی که رکابزنان شاخص ایرانی 
در دوره های قبلی المپیک آن را برآورده 
نکرده اند، اما لبیب جوان می خواهد این 

طلسم را در پاریس بشکند.

ماجراجویی دوچرخه سوار جوان در المپیک پاریس

رکابزنیبرایطلسمشکنی

سی و سومین دوره بازی های المپیک، از

 

 5 مردادماه در پاریس شروع می شود. پاریس عروس 

شهرهای دنیا، بعد از سال های 1900 و 1924 برای سومین بار 

میزبان بزرگترین رویداد ورزشی دنیا شده است. در واقع با 

برگزاری المپیک 2024 پاریس، این شهر صدمین سالگرد بازی های 

المپیک 1924 را جشن می گیرد. مراسم افتتاحیه این بازی ها اما متفاوت 

از المپیک های قبلی است؛ به جای ورزشگاه این بار افتتاحیه روی رود سن 

پاریس برگزار می شود. کاروان ورزشی ایران به نام خادم الرضا با شعار صلح 

برای کودکان در این دوره حضور دارد. هرچند این بار برخلاف دوره های 

قبل کاروان ایران کوچکتر است. کاروان ایران فعلاً 37 سهمیه گرفته که

 

 9 سهمیه برای زنان و 25 سهمیه برای مردان است. 27 روز مانده تا 

افتتاح بازی ها هنوز سهمیه های کاروان ایران کامل نشده و رشته های 

شنا و دوومیدانی شانس سهمیه دارند. روزنامه ایران ورزشی این 

روزها برای آشنایی مردم ورزش دوست ایران پرونده ویژه ای 

برای مسافران و ورزشکاران المپیکی گشوده که هر 

روز تقدیم نگاه تان می شود.

 لبیب همیشه 
بهترین بوده

علی لبیب تنها دوچرخه ســـوار 
ایرانـــی در المپیـــک پاریـــس، 
نـــی  بز کا ر نـــی  ا جو غـــم  به ر
بـــا پشـــتکار زیـــاد اســـت کـــه 

می توانـــد موفـــق شـــود. 
او مســـتعد اســـت و آینده دار و 
رونـــد رو به رشـــدی دارد و فعلاً 
در مســـابقه هایش بـــا فکـــر و 

خـــوب پا زده اســـت. 
لبیب همیشـــه جزو بهترین ها 
بـــوده و بـــا نتیجـــه ای کـــه در 
قهرمانی آســـیا گرفته، با سن و 
ســـالی که دارد، می تواند آینده 
خوبی داشته باشـــد، بویژه اگر 
در تیم هـــای اروپایـــی لژیونـــر 

 . د شو
هـــا  ز و ر یـــن  ا چنـــد  هر
دوچرخه ســـواری ایران حال و 
روز خوبی ندارد، شـــاید بعد از 
علی لبیب شـــرایط بهتر شود، 
مثل حـــالا که بهتر از دو ســـال 
قبـــل شـــده و باعـــث شـــده تا 
وزارت و کمیتـــه ملـــی المپیک 
بودجه بیشتری به فدراسیون 

 . هند بد
بـــا  لبیـــب  نکنیـــد  شـــک 
برنامه ریـــزی خـــوب و تمریـــن 
عالی می تواند مســـابقه جاده 
المپیک را تمـــام کند تا نگویند 

به خـــط پایـــان نرســـید. 
البته دوچرخه ســـواری با بقیه 
رشـــته ها قابل مقایسه نیست 
و همیـــن که دوچرخه ســـواری 
ر  د ه  ینـــد نما یـــک  ن  ا یـــر ا
 المپیـــک دارد، حائـــز اهمیت 

است. 
از طرفی بچه هـــای ما امکانات 
بقیـــه دوچرخه ســـواران دنیا را 
ندارنـــد و باید حداقل امکانات 
را برای آنها فراهـــم کنند و بعد 

توقع نتیجه داشـــته باشند.

یادداشت

مهدی سهرابی
 رکابزن المپیکی

مداح: مسئولان سعی دارند فضای المپیکی حاکم باشد

کمپ فرانسه به روحیه تکواندوکاران کمک می کند
یزدانی می تواند برای کشتی گیران الگو باشد

کاوه: بار روانی ایجاد نکنید

وز  ر  27 دختران  تکواندوی  ملی  تیم 
مانده به المپیک پاریس در کمپ فرانسه 
تمرین می کند. مبینا نعمت زاده و ناهید 
کیانی به ترتیب در اوزان منهای 49 و 57 
کیلوگرم، تکواندوکاران المپیکی این اردو 
هستند که روزهای منتهی به المپیک، 
آخرین تلاش های خود را برای درخشش 
در شیاپ چانگ پاریس به کار گرفته اند. 
مینو مداح سرمربی تیم ملی که خیلی 
تمایل به صحبت درباره شاگردانش ندارد، 
اوضاع را خوب می داند و معتقد است 
حضور در این کمپ می تواند به روحیه 

ملی پوشانش کمک کند.
او درباره شرایط شاگردانش در این روزها 
همه  کمپ  این  در  »خداراشکر  گفت: 
چیز خوب پیش می رود. ما بجز مسائل 
فنی همچنان مثل قبل روی بدنسازی 
هم کار می کنیم. اردوی برون مرزی در 
مسیر المپیک نیاز بود و حالا این تغییر 
مکان در روحیه ملی پوشان تأثیر مثبت 

خواهد داشت.«
مداح همچنین درباره فضای ورزش کشور 
»قطعاً  گفت:  تکواندو  از  حمایت ها  و 
مسئولان ورزشی کشور سعی دارند که 
جو المپیکی در ورزش حاکم شده و فضا 
به نفع ورزش کشور پیش برود. علاوه بر 
تلاش مسئولان از همکاران رسانه ای هم 
این توقع را داریم تا فشار و استرس از 
دوش بازیکنان برداشته شود. ملی پوشان 

سخت در حال تلاش هستند و برای 
بهترین عملکرد پا به پاریس خواهند 
گذاشت اما با شناختی که از مردم 

غ  دارم، فکر می کنم تکواندوکاران فار
از هرنتیجه ای برای مردم عزیز هستند 

چراکه از جان مایه می گذارند.«
 مینو مداح درحالی در صحبت هایش 
و  کرده  صحبت  رسانه ها  همکاری  از 
یتی  حما ویکرد  ر توقع  ن  ا خبرنگار ز  ا
المپیک  از  بعد  تا  شاگردانش  که  دارد 
ممنوع المصاحبه هستند و حالا خودش 
ره  با ر د صحبت  به  یل  تما خیلی  هم 
المپیک  ز  ا قبل  ملی پوشان  وضعیت 
روابط  سیاست  که  شرایطی  در  ندارد. 
ت  سکو و  ند ا تکو ن  سیو ا ر فد می  عمو
است، دقیقاً معلوم نیست منظور مداح 
از همکاری رسانه ها و رویکرد حمایتی 

چیست.

محسن کاوه سرمربی تیم ملی کشتی 
المپیک  امیدوار است تیمش در  آزاد 
پاریس بهترین عملکرد را داشته باشد: 
»نباید بار روانی برای کشتی گیران ایجاد 
کرد، نگاه ما المپیکی است و بچه های 
ما توانایی کسب مدال را دارند و تلاش 
خود را خواهیم کرد تا بهترین عملکرد را 

داشته باشیم.«
او درباره شرایط تیمش برای المپیک 
تا  دیگر  اردوی   ۳ « می گوید:  پاریس 
به تدریج فشار کم  المپیک داریم که 
می شود تا طبق برنامه ریزی که انجام 
کامل  آمادگی  به  کشتی گیران  شده، 
برسند. برنامه ها به خوبی پیش می رود 
و نکته ای که مدنظر داریم، این است که 
سلامتی کشتی گیران در یک ماه منتهی 

به المپیک حفظ شود.«
ی  برا د  ا ز آ کشتی  ملی  تیم  بی  سرمر
المپیک  در  عموزاد  رحمان  آمادگی 
وزن  کیلوگرم   ۶۵ »وزن  دارد:  برنامه 
پرترافیک با حریفان مطرح و عنوان داری 
رحمان  ما  همه  که  همان طور  است. 
 ، نیم ا می د ب  خو کشتی گیر  یک  ا  ر
کشتی گیران دیگر از جمله نمایندگان 
 ، ن منستا ر ا  ، ن ستا ر مجا  ، یکا مر ا
گرجستان، مغولستان، آذربایجان، ژاپن، 
قرقیزستان و آلبانی نیز خوب هستند اما 
تلاش ما این است که یک رحمان آماده و 

باروحیه را روی تشک بفرستیم.«
ی  ا بر نی  ا یزد حسن   ، ه و کا نظر  به 
بعد  »یزدانی  الگو است:  کشتی گیران 
از جراحی سنگین کتف نشان داد که 
می تواند یک الگویی برای کشتی گیران 
باشد که در اثر پشتکار و تلاش می توان 
به چیزی رسید که دست نیافتنی به نظر 
می آمد. حسن با تمامی حریفانش در 
سالیان گذشته کشتی گرفته و تنها با 
آرون بروکس برنده کشتی با دیوید تیلور، 
به نظرم بروکس  مبارزه نکرده است. 
کشتی گیر خوبی است که نباید او را مثل 
بقیه رقبا دست کم بگیریم و امیدواریم 

که یزدانی در سایه تلاش و پشتکار بتواند 
بهترین ها را رقم بزند.«

معتقد  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
در  مدال آوری  توانایی  تیمش  است 
المپیک را دارد: »صحبت هایی می شود 
که کشتی گیران باید در همه اوزان مدال 
بگیرند اما نباید فراموش کرد که المپیک 
تلاش  ما  است.  بزرگی  بسیار  آوردگاه 
کشتی گیران  که  امیدوارم  و  می کنیم 
کشورمان بهترین نمایش را ارائه بدهند. 
نباید بار روانی برای کشتی گیران ایجاد 
کرد، نگاه ما المپیکی است. بچه های 
ما توانایی کسب مدال را دارند و تلاش 
خود را خواهیم کرد که بهترین عملکرد 

را داشته باشیم.«

دختران بسکتبال یک گام تا پای فینال
تیـــم بســـکتبال زیر 18 ســـال دختران ایـــران امروز در 
نیمه نهایی مســـابقات دویژن B کاپ آســـیا به مصاف 

می رود. لبنان 
شـــاگردان النی کاپوچیانی بعد از بـــرد مقابل تیم های 
هنگ کنـــگ، ســـاموا و قرقیزســـتان بـــا صدرنشـــینی 
گـــروه دوم این رقابت ها مســـتقیماً راهـــی نیمه نهایی 
شـــدند و امـــروز برای رســـیدن بـــه فینال بـــه مصاف 
لبنـــان می رونـــد. لبنان نیز دیـــروز مقابل ســـاموا 68 
بـــر 48 موفق بـــه برد شـــد و به جمـــع چهارتیـــم برتر 

راه پیـــدا کرد.
ایـــران و لبنان قبل از حضور در ایـــن دوره دیدارهای 
دوســـتانه ای در بیـــروت برگـــزار کـــرده بودنـــد کـــه 
 ســـهم تیم کشـــورمان دو باخت و تنها یـــک پیروزی 

بود. 
البتـــه باید دیـــد با توجه بـــه روحیه ای کـــه بازیکنان 
کشـــورمان پیـــدا کرده انـــد و تغییـــرات دفاعـــی که 
النی در ایـــن تیم ایجاد کـــرده، آیا لبنانی هـــا باز هم 
می تواننـــد از ســـد ایران بگذرنـــد یا اینکـــه دختران 
ما فاتـــح بزرگ لقـــب گرفته و بـــه فینـــال می روند.

یزدانی، تنها آزادکار روز اول در المپیک
حسن یزدانی اولین آزادکار تیم ملی ایران است که 
در رقابت های کشتی آزاد المپیک ۲۰۲۴ پاریس روی 

تشک می رود.
 21 15 تا  2024 روزهای  مسابقات کشتی المپیک 
مرداد در پاریس برگزار می شود و کشتی ایران با 11 
سهمیه )6 فرنگی کار و 5 آزادکار( در این رقابت ها 
وارد  را  نماینده  دو  روز  هر  در  و  می کند  شرکت 
آزاد  کشتی  اول  روز  استثنای  به  می کند،  کارزار 
کیلوگرم   86 و   57 وزن  دو  در  پیکارها  این  که 
اینکه  باتوجه به  برگزار می شود و تیم کشورمان 
تنها  بگیرد،  سهمیه  کیلو   57 وزن  در  نتوانست 
را در رقابت های نوبت صبح روی   حسن یزدانی 

تشک دارد.
مهدی محسن نژاد و امین میرزازاده در اوزان 60 
130 کیلوگرم کشتی فرنگی هم روز دوشنبه 15  و 
مرداد اولین نمایندگان فرنگی کار ایران هستند که 

روی تشک می روند.

 خبر
کاپیتان سابق تیم ملی هندبال، روی نیمکت نفت بصره

رجبی: امیدوارم با نفتی ها جام بگیریم
محمدرضـــا رجبی بازیکـــن و کاپیتان 
ســـابق تیم ملی هندبال که سرپرست 
و  وســـتایی  ر فدراســـیون  دبیـــری 
عشـــایری هم هســـت، با ثبت قرارداد 
به عنوان ســـرمربی روی نیمکت تیم 
هندبال نفـــت بصره عراق نشســـت.
رجبـــی که به فدراســـیون روســـتایی 
و عشـــایری مأمـــور شـــده، دربـــاره 
و  قـــی  ا عر تیـــم  بـــا  ش  د ا رد ا قـــر
ســـرمربیگری در تیمـــی کـــه برایـــش 
بـــازی کـــرده، می گویـــد: »مـــن زمانی 
بازیکـــن ایـــن تیـــم بـــودم و دوســـال 
پیاپـــی در بصـــره بازی کـــردم و همراه 
ایـــن تیم جـــام قهرمانی باشـــگاه های 
عـــراق را بدســـت آورده ام. یک بار هم 
بهتریـــن بازیکن لیگ عـــراق با لباس 
بصره ای ها شـــدم. حالا هـــم تصمیم 
گرفتـــه ام بـــه عنـــوان ســـرمربی تیم 

ســـابقم را همراهـــی کنـــم.«
او بـــرای قهرمانـــی تیمـــش در لیـــگ 
هندبال عـــراق برنامـــه دارد: »در این 
تیـــم دو بازیکـــن ایرانـــی بـــه نام های 
شـــهاب صادق زاده و حسین صالحی 
بازی می کننـــد که قراردادهایشـــان را 
تمدید کرده ام و اگر مدیریت باشـــگاه 
نیـــز موافقت کنـــد، یک یـــار خارجی 
دیگـــر هـــم بـــه ترکیـــب تیـــم اضافه 
می کنـــم تـــا بتوانیـــم بـــا قهرمانی در 
لیـــگ عـــراق بـــه جـــام باشـــگاه های 

آســـیا برسیم.«
سرمربی تیم هندبال نفت خوشحال 
اســـت به بصره برگشـــته: »ایـــن تیم 
چندیـــن بازیکن ملی پـــوش عراقی را 
دارد کـــه بســـیار خوب هســـتند و من 
امیـــدوارم بتوانـــم کنـــار ایـــن ترکیب 
مســـیر موفق مربیـــان قبلـــی را ادامه 
دهم. مدیریت این تیم بســـیار خوب 
اســـت و علاقه بســـیاری بـــه هندبال 
دارند. ضمـــن اینکه مـــردم بصره هم 
طرفدار شـــدید این رشـــته هســـتند و 
همیشـــه ســـالن بصره را پر می کنند. 

خوشـــحالم که باز به بصره برگشتم.«
نـــی  بیا مر ز  ا جبـــی  ر ضـــا  ر محمد
اســـت کـــه دوره پیشـــرفته مربیگری 
هندبـــال را مثـــل علیرضـــا حبیبـــی 
پشت ســـر گذاشـــته اســـت. حبیبی 
مربـــی سرشـــناس ایرانـــی حـــالا در 
ایالات متحده شـــاغل اســـت. بدون 
تردیـــد او و چنـــد بازیکن  تـــاپ ایرانی 
کـــه در رومانـــی و فرانســـه بازیگـــری 
حرفـــه ای را ادامه می دهند، می توانند 
ســـرمایه های ارزشـــمندی برای آینده 

هندبـــال ایران باشـــند.

بهترین نتیجه یعنی بین 50 نفر اول باشم

لبیب: می خواهم به خط پایان المپیک برسم

دوچرخه سوار ایرانی باید به خط پایان برسد

حقی: تنهایی لبیب به نفعش است
علیرضـــا حقی، ســـرمربی ســـابق 

 ، ی ر ا چرخه ســـو و د ملـــی  تیـــم 

معتقد اســـت حضور علـــی لبیب 

در المپیـــک 2024 پاریـــس مهـــم 

اســـت و رســـیدن به خـــط پایان. 

او می گویـــد: »اگـــر مســـابقه جاده 

قهرمانی آســـیا بـــود یـــا بازی های 

آســـیایی، قبـــول می کـــردم علی 

نفـــر   50 جـــزو  می توانـــد  لبیـــب 

رکابزنان المپیـــک پاریس به خط 

پایان برســـد. شـــرایط در مسابقه 

ق  فـــر خیلـــی  لمپیـــک  ا ه  د جـــا

می کند. علـــی لبیب بین رکابزنان 

بـــزرگ دنیـــا ناشـــناخته اســـت و 

شـــک نکنیـــد یکســـری از بهترین 

دوچرخه ســـواران در گروه اول به 

خط پایان می رســـند. بنابراین اگر 

لبیب مســـابقه را در جمع 150 نفر 

اول هـــم تمام کند، خوب اســـت. 

بـــه هر حال المپیک ســـطح صاف 

نیســـت و بالا و پایین زیـــاد دارد.«

پیشکســـوت دوچرخه ســـواری، 

تنهایـــی علی لبیـــب در المپیک 

پاریـــس را بـــه نفـــع او می دانـــد: 

»تنهایـــی لبیـــب به نفع اوســـت 

تـــا بـــه ضـــررش چراکـــه بـــه مـــا 

ایرانی هـــا از بچگـــی کار گروهـــی 

را یـــاد نداده انـــد. من همیشـــه 

در مســـابقاتی کـــه تنهـــا بـــودم، 

بهتر نتیجه گرفتم تا مســـابقه ای 

کـــه تیمـــی می رفتـــم. علـــی هم 

رکابـــزن جوانـــی اســـت و جوانی 

می آیـــد.  کمکـــش  بـــه  خیلـــی 

هرچـــه یـــک دوچرخه ســـوار در 

رقابت هـــا، رکابزنان بزرگ را دیده 

باشـــد، محتاط تـــر می شـــود، اما 

لبیب جوان اســـت و ریســـکش 

بالاســـت، درســـت مثـــل میکله 

دوچرخه ســـوار ایتالیایـــی کـــه 

در کل عمـــر رکابزنـــی اش 80 فرار 

از 100 تـــا را رفتـــه بـــود. بنابراین 

ب  ا جـــو یـــی  یک جا یســـک  ر

شـــاید  هـــم  لبیـــب  می دهـــد. 

بیرون از مسابقه 

آرام باشـــد امـــا روی دوچرخـــه 

خیلـــی فعـــال اســـت. بـــه امیـــد 

خدا در مســـابقه جـــاده المپیک 

هـــم خـــوب پـــا می زند.«

به گفتـــه علیرضـــا حقـــی نباید از 

لبیـــب توقع زیـــادی داشـــت: »ما 

نباید توقع از تنها دوچرخه ســـوار 

در المپیـــک را بـــالا ببریـــم چراکه 

بـــزرگان دوچرخه ســـواری ایـــران 

ندیده انـــد.  را  خـــط  آخـــر  هـــم 

امـــا علـــی لبیـــب بهتریـــن گزینه 

فدراســـیون برای المپیک اســـت. 

امیدواریم در بازی های آســـیایی 

ناگویـــای ژاپـــن مـــدال بگیـــرد تا 

چهار ســـال آینده ایران را گارانتی 

کنـــد، درســـت مثـــل مدالـــی که 

فرانـــک پرتـــوآذر در هانگژو گرفت 

و نـــگاه کمیتـــه ملـــی المپیـــک و 

وزارت ورزش را تغییـــر داد. ما قبلاً 

تیـــم یکدســـتی نداشـــتیم امـــا با 

ســـرمایه گذاری فدراســـیون روی 

تیم امیـــد، 3-2 ســـال آینده تیمی 

مثـــل تیـــم دوره ما رو می شـــود.«

علی لبیـــب رکابزن جـــوان، با مـــدال برنز 
قهرمانـــی آســـیا، مســـافر المپیـــک پاریس 
شـــد. او ایـــن روزها تمریـــن می کنـــد تا از 
پـــس مأموریت ســـختش در پاریس برآید. 
هرچنـــد می دانـــد کار راحتـــی نـــدارد، اما 

می خواهـــد بهتریـــن نتیجـــه را بگیرد.

تو با برنز قهرمانی آسیای قزاقستان 
صاحب سهمیه المپیک شدی.

المپیـــک  بـــرای  خیلـــی  مســـابقه  یـــن  ا
تأثیر گذار بود. من هم در قهرمانی آســـیای 
قزاقســـتان تلاش کـــردم تا جـــواب اعتماد 
فدراســـیون را بدهـــم. خدا را شـــکر مدال 
برنـــزم نتیجه خوبـــی بود و من ســـربلند از 
قزاقســـتان بیرون آمدم. دوچرخه سواران 
می داننـــد چقدر کار ســـخت اســـت. حتی 
دوچرخه ســـوار قزاقســـتان هم 5-4 شـــد.

بعد از چهارمی در بازی های آسیایی، 
تو شانس اول برای حضور در المپیک 

پاریس بودی.
بازی هـــای آســـیایی انگیـــزه خیلـــی خوبی 
برایم شـــد، هرچند مـــدال نگرفتـــم اما دو 
مقـــام چهارمـــی گرفتم. من بـــا چهارمی در 
هانگژو به خودباوری رســـیدم تا در المپیک 
نماینده خوبی برای دوچرخه ســـواری ایران 
باشـــم. هرچند دوچرخه ســـوار، هیچ وقت 
آخـــر کار را نمی دانـــد، هرچقدر هـــم آماده 
باشـــد. باید تمرین کنی تا آماده تر باشـــی. 
البتـــه رقابت هـــای قهرمانـــی آســـیا بـــرای 
آمادگـــی مـــن خیلـــی تأثیرگذار 
و  د  بـــو

تشـــکر می کنم کـــه در بازی های آســـیایی و 
قهرمانـــی آســـیا نتیجـــه خوبـــی گرفتم.

تو در المپیک تنها هستی، این کار تو را 
سخت تر نمی کند؟

نه تنهـــا تیم مـــا که حتی بیشـــتر کشـــورها 
تیمـــی بـــه المپیـــک نمی آینـــد. در واقـــع 
المپیک مثل بازی های آســـیایی نیســـت و 
اکثر کشـــورها مثل ما تک ســـهمیه هستند. 

لای  بـــا ســـطح  ی  کشـــورها
دوچرخه ســـواری دنیـــا 

مثل فرانســـه و بلژیک 
 . ینـــد می آ تیمـــی 
مثـــل  م  ر ا و میـــد ا
بازی هـــای آســـیایی از 
پـــس کار برآیم و حتی 

با نتیجـــه خیلی 

بهتـــر مســـابقه را تمـــام کنـــم.
نتیجه خیلی بهتر در المپیک یعنی 

چه؟
دوچرخه ســـواری ایـــران تـــا بـــه حـــال در 
المپیـــک بـــه خـــط پایان نرســـیده اســـت. 
نتیجـــه خوب بـــرای مـــن و ایـــران یعنی در 
جمـــع 50 نفـــر اول قرار بگیرم تا مســـابقه را 
تمام کنم. البتـــه نمی توانـــم از حالا بگویم 
چـــه نتیجه ای می گیـــرم اما شـــرایط قبل از 
المپیک هم تعیین کننده اســـت. امیدوارم 
یـــک نتیجه عالـــی بگیـــرم، درســـت مثل 
بازی هـــای آســـیایی کـــه قبـــل از آن گفته 

بـــودم پیش بینـــی نمی کنـــم.
تجهیزات و دوچرخه به روز، همیشه 
مشکل اصلی رکابزنان ایرانی است؛ 

برای المپیک هنوز این مشکل 
پابرجاست؟

خدا را شکر امسال فدراسیون 
اسپانســـر گرفته و دوچرخه 
جدید بـــرای ما تهیـــه کرده 
اســـت. فکر می کنم اولین 
سالی اســـت که تیم ملی 
تجهیزات بـــرای ما گرفته 
و دوچرخه به روز داریم. 
نتیجـــه  در  تجهیـــزات 
ی  ر ا خه ســـو چر و د
ر  ت محـــو ا تجهیز

تأثیرگذار اســـت.


